

2021 International Conference on Power, Energy and Industrial Engineering 2021年电力, 能源和工业工程国际会议

PEIE 2021

Shenzhen, China
November 26-28, 2021

2021 International Conference on Power, Energy and Industrial Engineering (PEIE 2021) will be held on **November 26-28, 2021** in **Shenzhen, China**.

Power and Energy Engineering is one of the earliest fields that has developed within Industrial Engineering. It deals with generation, transmission and distribution of power, energy and industrial engineering. This conference is an excellent platform for power and energy science researchers and professionals to discuss, distribute and advance the state of research and development of the power and energy fields. It facilitates the exchange of insights and innovations between the industry and academia, each represented by leaders in their respective fields.

Important Dates

Submission Deadline :
July 20, 2021

Acceptance Notification:
August 10, 2021

Registration Deadline:
August 25, 2021

Contact Us

Ms. Cynthia H. Mlao
Email: peieconf@163.com
Tel: +86-137-3111-1131
Web: <http://www.peie.org/>

Follow Us

Official Account



WeChat Service ID



Paper Publication

All submissions will be peer reviewed by 2-3 reviewers. The registered and presented papers will be published into **Conference Proceedings** and will be submitted to **Ei Compendex, Scopus** for indexing.

Paper Submission

Please log in Submission System to submit your paper or abstract by the link:
<http://confsys.iconf.org/submission/peie2021>
You could submit by email directly (Email: peieconf@163.com)

Call for Papers

PEIE 2021 topics including (but not limited to) the following:

- ☆ Analogue and Digital Signal Processing
- ☆ Computer and AI Applications in Power Industry
- ☆ Distributed Generation, Fuel Cells and Renewable
- ☆ Electrical Machines, Power Electronics and Industry Applications
- ☆ Electromagnetic Transients Programs
- ☆ High Voltage Engineering and Insulation Technology
- ☆ Information Technology Application
- ☆ Manufacturing processes and technology
- ☆ Nano fabrication and precision engineering
- ☆ Power Electronics in Automotive, Traction and Aerospace
- ☆ Power Generation and Sustainable Environment
- ☆ Power System Modeling, Simulation and Analysis
- ☆ Power System Protection, Operation and Control
- ☆ Real-time control, Renewable Energy
- ☆ Spacecraft/Launch Vehicle Systems and Technologies
- ☆ Wind, Solar and Renewable Energy

For more topics, plz visit: <http://www.peie.org/cfp.html>

2021 International Conference on Power, Energy and Industrial Engineering

2021年电力, 能源和工业工程国际会议

PEIE 2021

Shenzhen, China
November 26-28, 2021



2021年电力, 能源与工业工程国际会议将于2021年11月26-28日在中国·深圳举办。

电力和能源工程是工业工程领域内最早发展的领域之一。它涉及电力, 能源和工业工程的发电, 传输和分配。该会议是电力和能源科学研究人员和专业人员讨论和推进电力和能源领域研究与发展交流平台。它促进了行业和学术界之间的交流。深圳不仅是PEIE的所在地, 而且与香港隔江相望, 是中国南方美丽的沿海花园城市。这是一个阳光明媚, 现代化的城市, 经济发展与社会发展保持同步, 人们与自然和谐相处。深圳竭诚准备与世界接轨, 并热情欢迎您的到来!

会议重要时间

投稿截止日:
2021年7月20日

录用通知:
2021年8月10日

注册截止日:
2021年8月25日

联系方式

苗老师
邮箱: peieconf@163.com
电话: +86-137-3111-1131
会议网站: <http://www.peie.org/>

快捷联系方式

微信公众号



微信号



文章出版

所有的投稿都会经过2-3位组委会专家严格的审稿, 所录用的文章将出版到会议论文集, 见刊后提交至EI核心以及SCOPUS检索, 目前该出版社检索稳定。

投稿方式

请登录投稿系统投稿系统投: <http://confsys.iconf.org/submission/peie2021>
邮箱投稿 (Email: peieconf@163.com)

征稿启事

PEIE 2021 征稿主题包含(但是不限于)如下方向:

- ☆ 模拟和数字信号处理
- ☆ 电力工业中的计算机和AI应用
- ☆ 分布式发电, 燃料电池和可再生能源
- ☆ 电机, 电力电子及工业应用
- ☆ 电磁瞬变程序
- ☆ 高压工程及绝缘技术
- ☆ 信息技术应用
- ☆ 制造工艺与技术
- ☆ 纳米加工与精密工程
- ☆ 汽车, 牵引和航空航天中的电力电子
- ☆ 发电与可持续环境
- ☆ 电力系统建模, 仿真与分析
- ☆ 电力系统保护, 运行与控制
- ☆ 实时控制, 可再生能源
- ☆ 航天器/运载火箭系统和技术
- ☆ 风能, 太阳能和可再生能源

更多主题, 请访问 <http://www.peie.org/cfp.html>

Technical Sponsor



부산대학교
PUSAN NATIONAL UNIVERSITY



UNIVERSITY of
TASMANIA



Technical Supporter



UNIVERSITI
KEBANGSAAN
MALAYSIA
The National University
of Malaysia